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GENERALFORSAMLINGSREFERAT 
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Kalvebod Brygge 39 - 41 

DK - 1560 København V 

Telefon: +45 33 300 200 

Fax: 

www.les.dk 

+45 33 300 299 

CVR nr. 32 28 39 34 

Søndag den 23. april 2023 kl. 11.00 afholdtes ordinær generalforsamling i GF Hornsved i Sko-

vens Forsamlingshus. 

Dagsordenen var følgende: 

1 Valg af dirigent 

2 Godkendelse af dagsorden 

3 Nedsættelse af stemmeudvalg 

4 Bestyrelsens beretning 

5 Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 

6 Fremlæggelse af budget samt fastsættelse af kontingent 

7 Indkomne forslag 

Valg: Valg omfatter en periode på 2 år. Ifølge foreningens vedtægter - og referatet fra 

sidste generalforsamling er følgende bestyrelsesmedlemmer på valg i 2023: Kristian 

Georg Madsen, Kenneth Høj og Randi Gadgaard. Alle undtagen Randi Gadgaard modta-

ger genvalg. Desuden er følgende på valg: Karsten Nielsen, intern revisor og herudover 

skal der vælges en eller to bestyrelsessuppleanter og en revisorsuppleant. 

8 Eventuelt. 

Formand Tina Theilgaard bød velkommen og bestyrelsen præsenterede sig. 

Ad 1 

Til dirigent og referent blev valgt administrator ved ejendomsadministrationschef Peter Woss-

ler, der konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indkaldt og beslutningsdygtig jf. ved-

tægternes § 6. 

67 grundejere var repræsenteret personligt eller ved fuldmagt, 

Ad 2 

Dirigenten oplyste, at punkt 8 på dagsordenen indeholdt forslag om vedtægtsændringer og at 

dette kræver at mindst 75% af de tilstedeværende stemmer for forslaget for at kunne blive 

vedtaget. Dagsordenen blev herefter godkendt. 
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Ad 3 

Majbrit Sunesen og Erling Nielsen blev valgt som stemmetællere. 

Ad 4 

Bestyrelsens mundtlige beretning blev afholdt af formanden 

Diverse spørgsmål blev besvaret og følgende kommentarer blev supplerende nævnt: 

• Opfordring fra salen til at foreningens "love og regler" overholdes af alle Grundejere. 

• Der køres fortsat meget stærkt på foreningens veje. Der blev opfordret til opsætning af 

flere skilte om hastighedsbegrænsning. Bestyrelsen oplyste, at dette tidligere var un-

dersøgt og kommunen havde givet afslag. 

• En tidsplan for hvornår kloakering igangsættes blev efterspurgt. 

• Der må ikke kobles spildevand til foreningens dræn. 

• Man vil gå i dialog med Bautahøjvejens Vejlaug om en fælles "trafikplan". 

Da der ikke var flere emner, blev beretningen taget til efterretning. Den mundtlige beretning 

vedlægges dette referat. 

Ad 5 

Peter Wossler gennemgik årsrapporten 202 , udvisende et overskud på kr. 78.581 mod et bud-

getunderskud på kr. 168.035. Den primære årsag til at der er overskud skyldes, at der ikke er 

igangsat så mange vedligeholdelses/renoveringsopgaver som budgetteret. 

Udgiften til bestyrelseshonorar 2022 er noget større end budget, og skyldes at det manglende 

honorar for 2021 først er udbetalt og bogført i 2022. Det blev samtidig oplyst, at honorar til 

bestyrelsen er vedtaget på tidligere generalforsamlinger og er indeholdt budgettet og dermed 

godkendt. 

Honorar til administrator er noget større end budget, og skyldes ekstraarbejde i forbindelse 

med vedligeholdelse af foreningens medlemskartotek. Husk at meddele administrator ved salg 

af sommerhus. 

Egenkapitalen pr. 31. december 2022 udgør kr. 1.392.966. 

Regnskabet blev herefter sat til afstemning og blev enstemmigt vedtaget. 
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Ad 6 

Peter Wossler gennemgik kort budget 2023. 

Der blev forespurgt om der forelå en Vedligeholdelsesplan. Dette kunne bestyrelse oplyse om 

at der ikke gør. 

En grundejer ønskede en større detaljeringsgrad i budget samt regnskab. Opdeling i vedlige-

holdelse og renovering. 

Budgettet blev enstemmigt vedtaget og medfører uændret kontingent. 

Ad 7 

Formanden oplyste at de to forslag stillet af Milla Bjørk var trukket tilbage. 

Dirigenten oplyste endnu engang af vedtægtsændringer kræver 75% tilslutning for at kunne 

blive vedtaget. Der var 67 stemmeberettigede. 51 medlemmer skal derfor stemme for forslag 

før det kan vedtages. 

Forslagene vedlægges referatet 

Forslag 1: 

Vedtægtsændring §2, stk. 1. Foreningens formål. 

Der var en længere debat primært om græsrabatterne og hvem disse tilhørte og hvordan de 

måtte benyttes. 

Dirigenten satte forslaget til afstemning. 

47 stemte for. 

16 stemte imod. 

4 undlod at stemme. 

Forslaget blev derfor ikke vedtaget. 

Forslag 2: 

Vedtægtsændring §4 stk. 1. Anmeldelse om ejerskifte. 

Forslaget blev motiveret af dirigenten, der kunne oplyse, at det al for ofte sker, at administrator 

ikke er vidende om salg af sommerhusene. En vedtagelse af forslaget indebærer at administra-

tor SKAL informeres ved salg. 
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Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

Forslag 3: 

Vedtægtsændring §9 stk. 2. Regnskabskyndig. 

Bestyrelsen oplyste at der i forbindelse med overgang til administrator ikke længere opereres 

med en særskilt kasserer og suppleant, og at det derfor er uhensigtsmæssigt at have en ved-

tægt der kræver at denne post varetages af en regnskabskyndig. 

Et medlem mente at der burde tilføjes at administrator også skulle være regnskabskyndig. Til 

dette kunne dirigenten tilføje at alle professionelle administratorer er regnskabskyndige. 

Forslaget blev sat til afstemning. 

62 stemte for. 

3 stemte imod. 

2 undlod at stemme. 

Forslaget blev derfor vedtaget. 

Forslag 4: 

Vedtægtsændring § 9 stk. 3. Valg af bestyrelse 

Bestyrelsen valgte at trække forslaget tilbage. 

Forslag 5: 

Vedtægtsændring § 9 stk. 11. Medlemsblad 

Bestyrelse og administrator motiverede forslaget ang. muligheden for at sende en skriftlig ind-

kaldelse. 

Forslaget blev sat til afstemning. 

64 stemte for. 

2 stemte imod. 

1 undlod at stemme. 

Forslaget blev derfor vedtaget. 

Forslag 6: 

Vedtægtsændring § 11 stk. 3, Regnskabsregulativ. 
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Forslaget blev motiveret. 

Forslaget blev sat til afstemning. 

66 stemte for. 

0 stemte imod. 

1 undlod at stemme. 

Forslaget blev derfor vedtaget. 

Forslag 7: 

Vedtægtsændring § 12 stk. 6. Græsrabatter. 

Dirigenten oplyste at forslaget fra grundejer Jørgen Knastbo vedrørte samme vedtægtsændring 

vil le blive behandlet under punktet. 

Endvidere blev det konstateret at der var deltagere som havde forladt generalforsamlingen. 

Det samlede antal stemmeberettigede var derfor 58. Vedtagelse skulle derfor ske med 44 for 

stemmer for. 

Der var en meget lang debat om emnet. Mange meninger blev givet tilkende. 

Dirigenten satte først Jørgen Knastbo 's forslag til afstemning. 

19 stemte for. 

39 stemte imod. 

0 undlod at stemme. 

Forslaget blev derfor ikke vedtaget. 

Da det var svært at være sikker på resultatet ved håndsoprækning, blev afstemning foretaget 

skriftligt. 

41 stemte for. 

15 stemte imod. 

2 undlod at stemme. 

Forslaget blev derfor ikke vedtaget. 

Forslag 8 

Vedtægtsændring 12 stk. 2. Ophold på fælles strandarealer. 
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Der blev ændret kort på teksten således at orden "f.eks." blev indsat som 3. ord i sætning. 

Dirigenten satte forslag til afstemning. 

64 stemte for. 

0 stemte imod. 

3 undlod at stemme. 

Forslaget blev derfor vedtaget. 

Dirigenten oplyste herefter at der var yderligere to forslag fra Grundejer Jørgen Knastbo. 

Det ene vedrørte muligheden for at ansøge nødvendige instanser om tilladelse til fartbegræns-

ning. Dette arbejdes der allerede på. 

Det andet forslag vedrørte servitutkørsel. Her kunne bestyrelsen oplyse at man allerede fore-

tager servitutkørsler og forsøger i den grad man har mulighed herfor, at følge op på eventuelle 

sager. 

Ad 8 

Kandidaterne til de ledige pladser præsenterede sig. 

Bestyrelsen består herefter af Tina Theilgaard (på valg i2024), Hanne Munk (på valg i 2025) 

Kenneth Høj (på valg i 2025) Kristian Georg Madsen, næstformand (på valg 12025), Preben 

Bybjerg (på valg i 2024), Torben Kirkbøl (på valg i 2024) og Grethe Edenholm (på valg i 2025). 

Som ny suppleanter blev Ingrid Tange og Carsten Hove valgt. 

Karsten Nielsen havde oplyst at han ikke genopstillede sig som intern revisor. Ny intern revisor 

blev Carsten Hove. Nina Børnner var ikke på valg da hun blev valgt i 2022 for en 2-årig periode. 

Der blev ikke valgt en revisorsuppleant. 

Ad 9 

Dirigenten oplyste, at det ikke er muligt at vedtage noget under eventuelt. 

Følgende emner blev debatteret: 

• Bestyrelsen blev anbefalet at medsende motivering til deres forslag fremover. 

• Opfordring til opsætning af hjertestartere, samt at flere melder sig som hjerteløber. 

• Der efterlades mange glasskår i forbindelse med tømning af glascontainer. 
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Da der herefter ikke forelå yderligere til behandling, afsluttede dirigenten generalforsamlingen 

og takkede for god ro og orden. 

Slut kl. 14.20 

Peter Wossler 
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